
 

 

Actuele motie mbt de tram Vlaanderen-Maastricht 

De gemeenteraad van Maastricht, in vergadering bijeen op 17 maart 2015, 

Overwegende dat: 

1. De tram Vlaanderen Maastricht op dit moment is ontspoord, en dat via een onafhankelijk 

onderzoek de onderste steen boven gehaald moet worden om de oorzaak hiervan te kunnen 

benoemen en ervan te kunnen leren 

2. Uit de review is gebleken dat eerdere onderzoeken en conclusies, bijvoorbeeld rondom de 

Wilhelminabrug, niet juist blijken te zijn 

3. Dat kan betekenen dat ook op andere terreinen onjuiste conclusies zijn getrokken 

4. Er onverwacht een kans kan liggen om een aantal voordelen voor de stad en (Eu) regio te 

realiseren als het spoorbrugtracé toch gerealiseerd zou kunnen worden 

Verzoekt het college: 

1. Een onderzoeksvoorstel aan de raad voor te leggen inclusief kostenramingen en tijdpad voor de 

spoorbrugvariant, waarin alle nu benoemde knelpunten met betrekking tot de Spoorbrug en het 

station nogmaals onderzocht worden en mogelijkheden om deze (indien ze valide zijn) op te 

lossen  

2. De Vlaamse partners hierin mee te nemen en in dialoog hen overtuigen dat voor de duurzame 

ontwikkeling van het project en toekomstige doortrekking naar onder meer Aken, ook zij groot 

belang hebben bij de spoorbrugvariant 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

PvdA   CDA  MV 

Nelleke Barning  Peter Geelen Jan Hoen 

 

 




